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Bevis om anslagsdag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll är justerat. 
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§ 17 - Företagsbesök - Utmarkens fönsterrenovering 
Kommunstyrelsens arbetsutskott genomför företagsbesök på Utmarkens fönsterrenovering 

och tackar för företagsbesöket och informationen samt lägger den till protokollet. 
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§ 18 - Dialog med Nybro Energi AB om Tillståndsansökan 
för vattenverksamhet Orranäsasjön och Gårdsryd 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Bilagor 
• Bildspel – Nybro Energi 

Redogörelse för ärendet 
Nybro Energi AB:s styrelse beslutade den 26 november 2024, § 118, i ärendet 

”Tillståndsansökan för vattenverksamhet Orranäsasjön och Gårdsryd” följande: 

- att ansöka om tillstånd för vattenverksamhet och uttag av ytvatten ur Orranäsasjön samt 

infiltration av ytvatten i Gårdsryd samt 

- att skicka ärendet vidare till Nybro kommunfullmäktige för slutligt godkännande med 

beaktande av ärendets betydande karaktär och påverkan på kommunens framtida 

vattenförsörjning. 

 

VA-chefen för energibolagen Johan Johannesson informerar och dialog förs mellan 

arbetsutskottet och Nybro Energi AB om Tillståndsansökan för vattenverksamhet 

Orranäsasjön och Gårdsryd. 

Föredragande 
Johan Johannesson, Va-chef Energibolagen 

Magnus Jonsson, vd Energibolagen 
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§ 19 - Information – Upphandling 
Dnr KS 2025-11 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Redogörelse för ärendet 
Upphandlingschefen Jonas Algotsson informerar om aktuella upphandlingar enligt nedan: 

• Aktuella upphandlingar: 

o Kalmar länstrafik – kollektivtrafik fr o m 2027 

o Interna trygghetslarm för särskilt boende 

o Arbetskläder/skyddskläder för omsorgen 

o Möblering Västerängsskolan 

o Fönsterputs 

o Transformatorer 

o Väktare 

Föredragande 
Jonas Algotsson, upphandlingschef 

 

Beslutet skickas till 

• Christer Kratz, kommunchef 

• Evelina Widell, ekonomichef 

• Jonas Algotsson, upphandlingschef 

• Akten 
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§ 20 - Fullmakt för upphandling av skrivare med till-
hörande tjänster till Nybro kommun  
Dnr KS 2025-87 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att delegera till upphandlingsenheten att genomföra upphandling och anskaffa leverantör av 

ovanstående, 

att delegera till upphandlingschefen att besluta om tilldelning efter genomförd upphandling, 

samt 

att till upphandlingschefen delegera rätten att skriva avtal efter genomförd upphandling. 

Sammanfattning 
Upphandlingsenheten uppdras att upphandla Nybro kommuns behov av skrivare, s k MFP 

med tillhörande tjänster, såsom service och support för de kommande åren. 

Redogörelse för ärendet 
Nybro kommunkoncern har ett behov att upphandla ett nytt ramavtal av skrivare, s k MFP 

med tillhörande service för en period av 4 år. 

Stöd hämtas med hjälp av konsulter för att genomlysa behoven för att säkerställa att rätt krav 

ställs och att man kan uppnå ytterligare effektivisering. 

Upphandlingsenheten behöver därmed ett godkännande att översända en fullmakt att delta i 

upphandlingen i ovannämnt syfte. 

I syfte att kunna slutföra upphandlingen och teckna avtal, som beräknas starta senast hösten 

2025, och då ersätta tidigare upphandlat avtal för detta område. 

Upphandlingsvärdet beräknas övergå 2 400 000 kr och det nya avtalet beräknas tecknas för en 

period av 2+1+1 år. Totalt 4 år, så kommer värdet att överstiga tröskelvärdet och därmed 

måste tillstånd inhämtas från upphandlingsnämnd. 

Förvaltningens ståndpunkt med motivering 
Avtalet behöver ersättas med ett nytt upphandlat avtal då nuvarande avtal går ut. 

Konsekvensbeskrivningar 

Ekonomi 
Bedömning är att upphandlingen kommer att överstiga tröskelvärdet på 2 400 000 kr under 

avtalsperioden. 
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Visionens tre perspektiv – tillväxt, hållbarhet och gemenskap 
Lagligheten uppfylls. 

 

Beslutet skickas till 
• Jonas Algotsson, upphandlingschef 

• Akten 
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§ 21 - Fullmakt för upphandling av ersättningsfordon 
väghyvel 2025 till Nybro kommun 
Dnr KS 2025-88 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att delegera till upphandlingsenheten att genomföra upphandling och anskaffa leverantör av 

ovanstående, 

att delegera till upphandlingschefen att besluta om tilldelning efter genomförd upphandling, 

samt 

att till upphandlingschefen delegera rätten att skriva avtal efter genomförd upphandling. 

Sammanfattning 
Upphandlingsenheten har på uppdrag av samhällsbyggnadsförvaltningen, mark och service, 

fått uppdraget att upphandla ett begagnat ersättningsfordon för den över 20 år gamla väg-

hyveln. 

Redogörelse för ärendet 
Mark och service behöver ersätta sin över 20 år gamla väghyvel. Väghyveln är den 

effektivaste maskinen när det gäller att avverka t ex is på våra gator. Det är även så att den 

krävs för att genomföra underhållet av de enskilda vägarna. 

Marknaden är tyvärr sådan att det finns inga externa maskiner att hyra in för den här typen av 

arbeten och de entreprenörer man har haft i kommunen har dragit ner på sin verksamhet. 

Upphandlingsenheten behöver därmed ett godkännande att genomföra en upphandling i 

ovannämnt syfte. 

I syfte att kunna slutföra upphandlingen och teckna avtal, som beräknas starta senast hösten 

2025. 

Upphandlingsvärdet beräknas övergå 2 400 000 kr, d v s värdet överstiger tröskelvärdet och 

därmed måste tillstånd inhämtas från upphandlingsnämnd. 

Förvaltningens ståndpunkt med motivering 
Maskinen behöver ersättas med ett begagnat fordon. 

Konsekvensbeskrivningar 

Ekonomi 
Bedömning är att upphandlingen kommer att överstiga tröskelvärdet på 2 400 000 kr under 

avtalsperioden. 
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Visionens tre perspektiv – tillväxt, hållbarhet och gemenskap 
Lagligheten uppfylls. 

 

Beslutet ska skickas till 
• Jonas Algotsson, upphandlingschef 

• Akten 
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§ 22 - Motion – Ta fram ett konkret befolkningsmål med 
specificerat befolkningsantal för Nybro kommun 
Dnr KS 2024-397 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att remittera motionen till kommunstyrelseförvaltningen, som ska lämna yttrande över 

motionen samt 

att yttrandet ska inkomma till kommunstyrelsen senast inom sex månader. 

Redogörelse för ärendet 
Ledamöterna Daniel Lindvall (M) och Stefan Lagesson (KD) har den 19 december 2024 

lämnat in en motion till kommunfullmäktige enligt nedan: 

Nybro kommun tappar i befolkning och idag finns det inget befolkningsmål att jobba emot. 

Blå Union för Nybro menar att det bör finnas ett befolkningsmål för att kommunens personal 

ska kunna göra planer och inriktningar med befolkningsmålet som inriktning. Om det ska vara 

ett kortsiktigare och ett långsiktigare befolkningsmål eller kanske bara ett mål, får utredas. 

Det viktiga är att det blir ett befolkningsmål som visar att Nybro kommun ska öka sin 

befolkning och tillväxt. 

Vi yrkar: 

att det tas fram ett konkret befolkningsmål med specificerat befolkningsantal för Nybro 

kommun, 

att lämplig personal tar fram förslag till befolkningsmål för Nybro kommun samt 

att befolkningsmålet beslutas av kommunfullmäktige. 

--- 

Kommunfullmäktige beslutade den 24 februari 2025, § 8, att remittera motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. 

 

Beslutet skickas till 
• Kommunstyrelseförvaltningen 

• Christer Kratz, kommunchef 

• Camilla Kallenberg, utvecklingschef 

• Akten 
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§ 23 - Motion – Inför en vindkraftsfri policy i Nybro kommun 
Dnr KS 2025-69 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att remittera motionen till samhällsbyggnadsnämnden, som ska lämna yttrandet över 

motionen samt 

att yttrandet ska inkomma till kommunstyrelsen senast inom sex månader. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Gabriella Eriksson (SD) kommenterar motionen. 

Redogörelse för ärendet 
Ledamöterna Liza Holmkvarn (SD) och Gabriella Eriksson (SD) har den 12 februari 2025 

lämnat in en motion till kommunfullmäktige enligt nedan: 

Nybros medborgare är oroade över den utveckling som vi ser runt om i landet, där allt fler 

vindkraftverk etableras och påverkar djurliv, natur och den lokala elförsörjningen negativt. Vi 

ser en oroande trend där stora industriella vindkraftsparker skapas på bekostnad av vår miljö, 

fastighetsvärden och livskvalitet. Vindkraftens intermittenta elproduktion riskerar även att 

skapa problem för den stabila elförsörjningen till våra industrier och hushåll. 

Det är nästan dagligen som vi mottar meddelanden och samtal från oroade invånare kring 

utredningarna om vindkraftsetableringar i Kråksmåla och Gårdsryd. Medborgarna vill ha 

besked!  

Sverigedemokraterna har en tydlig ställning mot storskalig vindkraftsutbyggnad då den ofta 

leder till negativa konsekvenser för landsbygden, hotar svensk energisäkerhet och saknar 

verklig pålitlighet i elproduktionen. Vi har länge påpekat att vindkraft riskerar att urholka det 

lokala inflytandet och att många kommuner tvingas ta emot dessa jätteanläggningar trots 

motstånd från invånarna. 

Vi ser massiva konsekvenser. Miljöförstöring, skogsområden skövlas och ekosystem rubbas. 

Bristande energistabilitet, eftersom vindkraft producerar el ojämnt, vilket skapar problem för 

elsystemet. Negativ påverkan på fastighetsvärden, huspriser sjunker i områden nära 

vindkraftsparker. Hälsorisker, buller och infraljud från turbiner kan orsaka sömnstörningar 

och stress. Hot mot djurliv, fåglar och fladdermöss drabbas hårt av roterande turbiner. 

För att bevara Nybro som en attraktiv kommun att bo och verka i, utan att utsättas för 

negativa konsekvenser av storskalig vindkraftsexploatering, anser Sverigedemokraterna i 

Nybro att kommunfullmäktige måste ta ställning genom det lokala självbestämmandet och 

markera ett tydligt NEJ till vindkraft i Nybro kommun. 
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Därför föreslår Sverigedemokraterna i Nybro kommun: 

att Nybro kommun omedelbart utnyttjar sitt kommunala veto mot planerade vindkraftsparker 

i Kråksmåla och Gårdsryd samt  

att en vindkraftsfri policy införs i hela kommunen för att skydda vår natur, vårt lokalsamhälle 

och vår industri.  

--- 

Kommunfullmäktige beslutade den 24 februari 2025, § 9, att remittera motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. 

 

Beslutet skickas till 
• Samhällsbyggnadsnämnden 

• Akten 
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   2025-03-12 

§ 24 – Beredning av motion – Sänk politikerarvoden med 
5 % 
Dnr KS 2025-78 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att remittera motionen till kommunstyrelseförvaltningen, som ska lämna yttrande över 

motionen samt 

att yttrandet ska inkomma till kommunstyrelsen senast inom sex månader. 

Kommunfullmäktiges behandling 
Liza Holmkvarn (SD) och Tobias Fagergård (S) kommenterar motionen. 

Redogörelse för ärendet 
Ledamöterna Liza Holmkvarn (SD) och Gabriella Eriksson (SD) har den 19 februari 2024 

lämnat in en motion till kommunfullmäktige enligt nedan: 

Nybro kommun befinner sig i en djup ekonomisk kris. I slutet av 2024 uppdagades att 

kommunens budgetunderskott inte var 50 miljoner kronor, utan 100 miljoner kronor. Det är 

ett oacceptabelt ekonomiskt läge som kräver omedelbara åtgärder. 

Vi Sverigedemokrater har vid upprepade tillfällen påtalat behovet av återhållsamhet och 

ansvarstagande. Tyvärr har våra varningar inte hörsammats av den styrande majoriteten. 

Istället har man fört en expansiv politik med argumentet att kommunen är skuldfri och att det 

därför finns utrymme att satsa. Nu ser vi konsekvenserna – hot om nedläggningar av förskolor 

och nedskärningar inom kärnverksamheter, där minskade barnkullar används som svepskäl. 

Hade ekonomin skötts ansvarsfullt, hade vi haft marginaler för att värna barnomsorg även på 

landsbygden. 

Det är nu upp till oss förtroendevalda att visa solidaritet och ansvar. Vi måste föregå med gott 

exempel och bidra till att återställa kommunens ekonomi. Därför föreslår 

Sverigedemokraterna en sänkning av politikernas arvoden med 5 % av samtliga 

presidieposter. 

Sverigedemokraterna i Nybro föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar: 

att med omedelbar verkan sänka samtliga politikerarvoden i presidierna i Nybro kommun 

med 5 %. 

Vi menar att detta är en nödvändig signal till både medborgare och kommunens anställda – att 

vi politiker är beredda att ta vårt ansvar i svåra tider. 

--- 
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Kommunfullmäktige beslutade den 24 februari 2025, § 10, att remittera motionen till 

kommunstyrelsen för beredning. 

 

Beslutet skickas till 
• Christer Kratz, kommunchef 

• Bernhard Neuman, administrativ chef 

• Akten 
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§ 25 - Inlösen Pension – överskottsfond Skandia 
Dnr KS 2025-94 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att lösa in överskottet i Skandia för att betala in försäkringspremier i traditionell försäkring 

samt 

att ärendet justeras omedelbart. 

Beslutsunderlag 
• Årsbesked försäkringskapital Nybro kommun 2024-12-31 

• Överskott Nybro kommun 2024-12-31 

• Produktblad - Smart utbetalning 

• Ramavtal Smart utbetalning 

• Allmänna försäkringsvillkor för tryggande av Intjänad pensionsrätt 1997-12-31 - Smart 

Utbetalning 

Redogörelse för ärendet 
Nybro har en traditionell försäkring i Skandia med egen överskottsfond. 

Försäkringen avser inbetalningar av de som omfattas av förmånsbestämd ålderspension. 

I årsbeskedet, bilagt, redovisas ett försäkringskapital vid årsskiftet 2024/2025 på 124 500 000 

kr. 

I bifogat brev redovisas kommunens överskott vid årsskiftet 2024/2025 på cirka 7 300 000 kr. 

Överskottet kan kommunen nyttja genom att betala in försäkringspremier i Skandia, i 

exempelvis Smart utbetalning (som innefattar placeringar i swapräntor) alternativt traditionell 

försäkring. 

Om kommunen använder Smart utbetalning, medför det att kostnader på pågående utbetal-

ningar (se Produktblad för Smart utbetalning samt ramavtalet) minskar. 

För en traditionell försäkring får kommunen inte försäkra personer som redan ligger med 

pensionsutbetalningar, utan då kommer effekten av minskade pensionsutbetalningar först när 

individen går i pension. 

Kommunen får endast nyttja överskottspremier inom samma skatteklass av pensioner (T-

klassade försäkringar) inom Skandia. Det innebär att det inte går att använda överskottet till 

något annat än tjänstepensioner i Skandia. 

Om kommunen nyttjar överskottet i år i Smart utbetalning, kommer kostnaderna framöver att 

minska med cirka 856 000 kr i pensionsutbetalningar under 1 år. 

Kommunen har fått en offert som behöver undertecknas och skickas tillbaka till Skandia 

senast den 14 mars 2025. 
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Förvaltningens ståndpunkt med motivering 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott att lösa in överskottet 

hos Skandia. Då ärendet brådskar så att den erhållna offerten kan gälla och Skandia behöver 

underskriven offert senast den 14 mars 2025, behöver ärendet justeras omedelbart. 

Konsekvensbeskrivningar 

Ekonomi 
Inlösen av överskottet innebär minskade pensionskostnader 2025 samt kommande år. Det 

kommer att innebära en likvidpåverkan när sociala avgifter ska betalas på överskottet. Detta 

går inte att använda överskottet till. 

 

Beslutet skickas till 
• Skandia 

• Christer Kratz, kommunchef 

• Ekonomienheten 

• Akten 
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§ 26 - Aktuella kommunchefsfrågor 
Dnr KS 2025-1 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Beslutsunderlag 
• Inbjudan - Workshop kring Nära vård 

Redogörelse för ärendet 
Under ärendet informeras om följande aktuella ärenden, kommunchefsfrågor och uppdrag: 

• Nära vård, workshop, 2025-03-6--7, Regional Länsgemensam ledning i samverkan 

• Två stämningar mot kommunen 

• Gårdsryd 

• Fryshuset 

• Ekonomi 

Föredragande 
Christer Kratz, kommunchef 

 

Beslutet skickas till 
• Akten 
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§ 27 - Information från Kommunförbundet Kalmar län och 
Region Kalmar län 
Dnr KS 2025-13 

Dnr KS 2025-14 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet 

Redogörelse för ärendet 
Tobias Fagergård gör en muntlig redovisning från senaste sammanträdet. 

 

Beslutet skickas till 

• Akten 
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§ 28 - Aktuella arbetsgivarfrågor 
Dnr KS 2025-2 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Redogörelse för ärendet 
Under ärendet redovisas följande aktuella arbetsgivarfrågor: 

• Aktuellt i organisationen och ärenden 

• Attraktiv arbetsgivare 

• Rapportering av nyanställda enligt kommunstyrelsebeslut 

• Löneöversyn 2025 

Föredragande 
Viktoria Elmbro, personalchef 

 

Beslutet skickas till 

• Akten 
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   2025-03-12 

§ 29 - Redovisning av arbetsmarknadsläget i Nybro 
kommun 
Dnr KS 2025-3 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Beslutsunderlag 
• Arbetsförmedlingens statistik – februari 2025 

Redogörelse för ärende 
Arbetsförmedlingens senaste månadsstatistik för Nybro kommun och hela Kalmar län 

redovisas i beslutsunderlag. 

 

Beslutet skickas till 
• Akten 
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   PROTOKOLL 
    

   Kommunstyrelsens arbetsutskott 

  Sammanträdesdatum 
   2025-03-12 

§ 30 - Aktuella frågor 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta 

att notera informationen till protokollet. 

Redogörelse för ärendet 
Inga aktuella frågor finns på sammanträdet. 
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   PROTOKOLL 
    

   Kommunstyrelsens arbetsutskott 

  Sammanträdesdatum 
   2025-03-12 

§ 31 - Anmälningar 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att notera informationen till protokollet. 

Redogörelse för ärendet 
Inga anmälningar finns på sammanträdet. 

 

 


